
Goicoechea: Jestem zadowolony z występu
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W środę zaliczył absolutny debiut w Romie w meczu z Parmą, w niedzielę

zadebiutował w wyjściowym składzie oraz przed własną publicznością.

Mauro Goicoechea, wykorzystał nieobecność Stekelenburga i Lobonta i w

meczu z Palermo zaprezentował się całkiem przyzwoicie. Urugwajczyk nie

krył zadowolenia w wywiadzie dla Roma Channel.

 

- Jestem bardzo zadowolony z mojego dzisiejszego występu. Zespół chciał wygrać.

Widziałem drużynę w bardzo dobrzej formie i jest to na pewno pozytywne.

 

Jakie są twoje główne cechy?

- Sądzę, że moje cechy to gra nogami, gra dosyć daleko od słupków, posiadam

dobry refleks i jestem wystarczająco szybki w wyjściach z bramki.

Jesteś chłopakiem z osobowością, co pokazałeś w Parmie. Również dzisiaj

wieczorem grałeś bardzo daleko od pola karnego. Określisz to jako twoją

główną cechę?

- Na pewno jestem zgodny z moimi cechami i moim sposobem gry. Zrobiłem to

czego potrzebował w tych dwóch meczach, w których grałem, zespół. Jestem bardzo

zadowolony z pierwszego wygranego meczu.

Czego oczekujesz po niedzielnych derbach?

- Myślę, że jest jak jak we wszystkich "klasykach". Potrzebujemy punktów, musimy

wygrać i będziemy pracować, aby rozegrać dobry mecz.

 

Autor: abruzzi

Powered by TCPDF (www.tcpdf.org)

                               1 / 1

http://www.tcpdf.org

